
Interpelace  

Téma: Nakládání s bytovým fondem 

Interpelovaný: Radní Ing. Štěpán Rattay 

 

Vážený pane radní, 

obracím se na Vás jako radního pro majetek a bytové hospodářství 

s následujícími dotazy. 

Kdy bude předložena bytová koncepce MČ Prahy 5, aby bylo zřejmé, kam 

bude v příštích měsících a létech směřovat bytová politika MČ. Bez tohoto 

dokumentu se jednotlivé případy řeší ad hoc a to nepřispívá k transparentnosti 

současné bytové politiky. 

Jak je nakládáno s fondem Rozvoje bydlení, na kterém by měly být 

uloženy peníze získané z minulého prodeje bytů do osobního vlastnictví. Kolik je 

na tomto účtu v současnosti finančních prostředků? 

 

 

Děkuji předem za odpověď na uvedené otázky. 

 

Josef Endal 
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